viu@univiu.org www.univiu.org

## CASS Training Program

## **Eco-Management: Strategies and Policies**

**Advanced Training Program XII** 



"生态管理:战略与政策"高级培训班(第十二期)

Beijing, April 20-24, 2015 2015年4月20日至24日,北京阶段

Agenda 课程安排

Theme: Green Innovation

主题:绿色发展与创新

Lecture: Innovation and Sustainability: Case Studies from Industrial Ecology (I. Mannino, Scientific coordinator, TEN Center, Venice International University)

讲座:创新和可持续性:工业生态学案例研究 (I. Mannino,

威尼斯国际大学"环境主题网络"中心学术协调人)

Lecture: Innovation and Sustainability: Case Studies from Industrial Ecology (I. Mannino, Scientific coordinator, TEN Center, Venice International University)

讲座:创新和可持续性:工业生态学案例研究 (I. Mannino,

威尼斯国际大学"环境主题网络"中心学术协调人)

Lecture: Public and Private Partnership for Green Innovation (M. Dal Co', Venice

International University)

讲座:绿色创新的公私合作(M. Dal Co', 威尼斯国际大学)

Lecture: Public and Private Partnership for Green Innovation (M. Dal Co', Venice

International University)

讲座:绿色创新的公私合作(M. Dal Co', 威尼斯国际大学)

**Theme: Environmental Policies** 

主题:环境政策

Lecture: EU Environmental Policy and Law (M. Montini, Environmental Legal Team

- University of Siena)

讲座:欧盟环境政策与法律(蒙蒂尼教授,锡耶纳大学环境法团队)

Lecture: EU Energy and Climate Change Policies (M. Montini, Environmental Legal

Team - University of Siena)

讲座:欧盟能源与气候变化政策(蒙蒂尼教授,锡耶纳大学环境法团队)

Theme: Eco-cities

主题: 生态城市

<u>Lecture</u>: Resilient and Eco-Cities (M. Turvani, IUAV ) <u>讲座</u>:弹性与生态城市(图尔瓦尼教授,IUAV)

<u>Lecture</u>: Resilient and Eco-Cities (M. Turvani, IUAV ) 讲座:弹性与生态城市(图尔瓦尼教授,IUAV)

**Theme: Energy and Policies** 

主题: 能源和政策

<u>Lecture</u>: Sustainable Energy Systems: the Smart Approach (A. Costa, World Energy

Council)

讲座:可持续发展能源系统:聪明的方法(A. Costa,世界能源理事会)

Lecture: Sustainable Energy Systems: Promoting Energy Efficiency in Liberalised

Markets: the Case of Italy (A. Costa, World Energy Council)

讲座:可持续能源系统:提高自由市场能源效率:意大利案例分析(A.

Costa,世界能源理事会)

<u>Lecture</u>: Energy, New energy and Renewable Energy : Technology Progress, Environmental Damage, Policy and Investment (Prof. Liu Qiang, Institute of Quantitative and Technical Economics, CASS)

<u>讲座</u>:能源、新能源和可再生能源:技术进步、环境损害和政策、投资(刘强教授 中国社会科学院数量经济和技术经济研究所)

<u>Lecture</u>: Energy, New energy and Renewable Energy: Technology Progress, Environmental Damage, Policy and Investment (Prof. Liu Qiang, Institute of Quantitative and Technical Economics, CASS)

<u>讲座</u>:能源、新能源和可再生能源:技术进步、环境损害和政策、投资(刘强教授中国社会科学院数量经济和技术经济研究所)

**Theme: Environment and Social Governance** 

主题:环境和社会管理

<u>Lecture</u>: Social Conflicts Caused by Environmental Problems and Management

(Prof. Guo Weiqing, School of Government, Sun Yat-Sen University)

<u>讲座</u>:环境问题带来的社会冲突及管理(郭巍靑教授,中山大学政治与公共 事务管理学院)

<u>Lecture</u>: Social Conflicts and Management Caused by Environmental Problems(Prof. Guo Weiqing, School of Government, Sun Yat-Sen University)

<u>讲座</u>:环境问题带来的社会冲突及管理(郭巍青教授,中山大学政治与公共 事务管理学院)

Theme: Environment and Health

主题:环境和健康

<u>Lecture</u>: Environment, Climate Change and Health(Prof. Zhang Jinliang, Chinese

Research Academy of Environmental Sciences)

讲座:环境、气候变化和健康(张金良教授,中国环境科学研究院)

 $\underline{\text{Lecture}} \colon \textbf{Environment, Climate Change and Health} (\textbf{Prof. Zhang Jinliang, Chinese}$ 

Research Academy of Environmental Sciences)

讲座:环境、气候变化和健康(张金良教授,中国环境科学研究院)

## Theme: Climate Change

主题:气候变化



<u>Lecture</u>: Climate Change: Our Historical Responsibility Prof. Dong Wenjie, Deputy Director of The State Key Laboratory of Earth Surface Processes and Resource Ecology of Beijing Normal University)

讲座:气候变化:我们的历史责任(董文杰教授

北京师范大学地表过程和资源生态国家重点实室副主任)

<u>Lecture</u>: Climate Change: Our Historical Responsibility Prof. Dong Wenjie, Deputy Director of The State Key Laboratory of Earth Surface Processes and Resource

**Ecology of Beijing Normal University**)

讲座:气候变化:我们的历史责任(董文杰教授

北京师范大学地表过程和资源生态国家重点实室副主任)

## Theme: Environment, Social Governance and Economic Development

主题:环境、社会管理和经济发展

<u>Lecture</u>: The New Normal and Green Development of China's Economy (Qi Jianguo, Professor and Deputy Director General, Institute of Quantitative and Technical Economics, CASS)

<u>讲座</u>:中国经济新常态和绿色发展(齐建国教授 中国社会科学院数量经济和技术经济研究所副所长)

<u>Lecture</u>: The New Normal and Green Development of China's Economy (Qi Jianguo, Professor and Deputy Director General, Institute of Quantitative and Technical Economics, CASS)

<u>讲座</u>:中国经济新常态和绿色发展(齐建国教授中国社会科学院数量经济和技术经济研究所副所长)